THE TIM MCCARTHY ENVIRONMENT PRIZE

Awarded by

The New Brunswick Federation of Labour

The Prize is valued at \$500. Established in 1991 to recognize the contribution of former NBFL President Tim McCarthy to the trade union movement, the object of the award is to encourage post secondary studies of one or more years duration in fields relating to environmental protection and education.

Eligible to apply are sons and daughters of members and deceased members or, members in good standing, of local unions affiliated with the New Brunswick Federation of Labour who are entering or continuing their studies in an education program compatible with the object of the award. Previous winners of this award are not eligible.

Selection criteria include aptitude for environmental studies, promise, need and future benefit to society and the environment of the applicant's chosen area of study

Applications must be on the prescribed form and must be received by the secretary of the New Brunswick Federation of Labour Education Committee not later than **June 30**th of each year.

The successful applicant will be notified immediately when the decision is reached by the New Brunswick Federation of Labour Education Committee and official announcement of the winner will be made by the Secretary-Treasurer of the New Brunswick Federation of Labour.

All enquiries regarding the Scholarship should be directed

New Brunswick Federation of Labour 96 Norwood Ave., Room 314 Moncton, NB E1C 6L9 Telephone: 506-857-2125 / Fax: 506-383-1597

-
>
~
-
FORM
\sim
-
-
1
LION
\smile
$\overline{}$
~
71
LICA]
-
二
APP
_
⋖.

Name (please print):Address:		
		Postal Code:
	Telep	Telephone:
Name of Parents:		
Union of Parent or Applicant (indicate who is the member):		
Number of Dependants still living home:		
Family income for last calendar year -	Father:	8
	Mother:	59
	Applicant:	49
	Total:	49
High School or educational institutions attended and years completed:		
NOTE: A certified copy of the applicant's marks for the current academic year must be submitted with the application or, as soon as available.	rent academic y	vear must be
Which educational institution do you plan to attend:		
What course/program do you intend taking:		
Give details, including the amounts, of all awards / bursaries / scholarships received for the coming academic year:	s received for th	ne coming academic year:

All applications MUST be accompanied by a 500 to 1,000 word essay and at least two letters of recommendation.

The essay should address:

- Why you have opted for your chosen field of study.
- How you feel that you can contribute to the aim of the Tim McCarthy Environment Prize to promote and enhance environmental protection and education.
 - Applicant's involvement in environmental causes/organizations.

Letters of reference MUST refer to the activities of the applicant with regard to the promotion of the environment.

9	
ignatu	
S	
0	
Date	

LE PRIX ENVIRONNEMENTAL TIM MCCARTHY

décerné par

La Fédération des travailleuses et travailleurs du Nouveau-Brunswick

FTTNB, Tim McCarthy au mouvement syndical, l'objet du prix est d'encourager les études post secondaires d'une année ou plus dans des domaines concernant la Le prix a une valeur de 500 \$. Établi en 1991 pour reconnaître la contribution de l'ancien Président de la protection de l'éducation environnementale.

membres décédés, ou des membres en règle de sections locales affiliés à la Fédération des Travailleuses et Ceux et celles qui ont droit de faire une demande pour ce prix sont les fils et les filles des membres et des d'éducation compatible avec les objectifs du prix. personnes ayant déjà gagné ce prix ne son travailleurs du Nouveau-Brunswick qui commencent ou poursuivent leurs études dans un programme programme sont pas

pour les études environnementales, le potentiel, le besoin et les bénéfices futurs à la société, de même que le domaine Les critères d'attribution du prix comprennent l'aptitude d'étude du/de candidat-e doit

> Les demandes doivent être présentées sur le formulaire prescrit, et doivent être reçues par le/la secrétaire du Comité de l'éducation de la Fédération au plus tard le 30 juin de chaque année.

annoncé officiellement par le/la Secrétaire-trésorier-ère de la FTTNB Le/la gagnant-e sera avisé aussitôt la décision prise par le Comité de l'éducation de la Fédération, et le nom sera

doit être adressée à la : Toute demande de renseignements concernant le Prix

Fédération des travailleuses et travailleurs du N.-B. 96, avenue Norwood, pièce 314 Moncton, N.-B. EIC 6L9

Téléphone: 506-857-2125 / Télécopieur: 506-383-1597

protection de l'environnement.

La composition devrait aborder:

Pourquoi avez-vous choisi d'étudier dans ce domaine?

Les lettres de recommandations **DOIVENT** se rapporter aux activités du/de la candidat-e par rapport à la promotion et/ou la

Signature

De quelle façon pensez-vous pouvoir contribuer aux objectifs du Prix environnemental Tim McCarthy visant à promouvoir la protection et l'éducation environnementales?

Participation du/de la candidat-e aux causes/organisations environnementales.